
Wszystko badajcie!
Żyjemy w czasach masowej produkcji pozorów, fikcji, półprawd i
fantazji, które ludzie biorą, jak leci, za prawdę, za jedyny
lek na wszelkie dobro i zło, zupełnie bezkrytycznie. Świat
kuszących  reklam,  banków  promujących  chwilówki,  polityków
obiecujących, że z nami będzie lepiej? Ilu już dało się na to
nabrać. Jak wielu bankrutów finansowych, częściej życiowych,
gdy w końcu się przekonali, że to wszystko się nie opłaca, że
nie warto. Mówi się: życie jest najlepszą szkołą życia, życie
cię wszystkiego nauczy, szkoła życia. Nieraz jest to twarda
szkoła,  w  której  się  zostaje,  czasami  przechodzi  się  do
następnej klasy. Może dlatego św. Paweł zachęca nas: Wszystko
badajcie! A więc nie bądźcie bezkrytyczni. Używajcie rozumu
oświeconego światłem waszej wiary w Pana Jezusa. Nie dajcie
się ogłupić pierwszemu lepszemu oszustowi. Szkoda życia! Św.
Jan Chrzciciel uczy nas dzisiaj tej wielkiej umiejętności,
największej  wśród  wszystkich,  odróżniania  Boga  od  nieboga,
Pana Jezusa od antychrysta, prawdy od fałszu i za kłamania.
Trzeba  mieć  silne  nerwy,  ale  i  cierpliwość  oraz  ducha
rozeznania,  by  nie  pomylić  falsyfikatu  z  oryginałem,
rzeczywistego piękna i ewidentnej brzydoty. Św. Jan Chrzciciel
nie jest jeszcze jednym oszustem w tym świecie, jest tym,
który  pokazuje  nam  Boga,  który  stoi  pośród  nas,  Jezusa
Chrystusa.
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